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formannskapssekretær Greta Jacobsen  
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   

   
                                                               Knut A. Nordmo 
                                                                      ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

21/2022 Godkjenning av innkalling  

22/2022 Godkjenning av saksliste  

23/2022 Godkjenning av møteprotokoll  

24/2022 Referatsaker  

25/2022 Handlingsplan Samskap 2022  

26/2022 Den humanitære krisen i Ukraina - bosetting av flyktninger i 
Andøy kommune 

 

27/2022 BARNEHAGEPLASSER - RISØYHAMN BARNEHAGE  

28/2022 Valg av navn nye ABBS  

29/2022 FASTSETTELSE AV PLANPROGRAM FOR 
KOMMUNEPLANENS AREALDEL 2023-2034, ANDØY 
KOMMUNE. 

 

30/2022 Andøy flerbrukshall - Søknad om lånegaranti  

31/2022 VALG TIL REPRESENTANTSKAPET FOR K-
SEKRETARIATET 2022-2023 

 

32/2022 Spørsmål og interpellasjoner  

33/2022 Bosetting av flyktninger - svar på ny anmodning fra IMDI  

34/2022 UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I 
NORGE 
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Minneord for Sigurd Øvergård, død 20.02.22 

Ordføreren ønsket velkommen til møtet. 

Kulturinnslag:  Flyktninger fra Ukraina serverte kake. 

 

Navneopprop:  Rådmannen foretok navneopprop, 21 representanter var til stede. 

Ordføreren erklærte møtet for vedtaksfør. 

 

21/2022: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 21/2022 Vedtak: 
 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
 
22/2022: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Omdelt i møtet: 
· Forslag til uttalelse angående fremtidig matproduksjon i Norge (ekstra sak nr. 

24/2022) 
· Endret forslag til vedtak i sak 30/2022 Andøy flerbrukshall – Søknad om 

lånegaranti 
 



Side 5 av 25 

 

 
Ordføreren informerte om at sak 26/2022 Den humanitære krisen i Ukraina – bosetting av 
flyktninger i Andøy kommune utgår og erstattes av sak 033/2022 Bosetting av flyktninger- 
svar på ny anmodning fra IMDI. 
 
Ordføreren informerte om at det ville bli gitt følgende orienteringer: 

· Orientering fra daglig leder i Frivilligsentralen i forbindelse med behandling av  
referatsak nr. 3 

· Orientering fra styreleder og programleder Samskap i tilknytning til sak 25/2022 
Handlingsplan Samskap 2022 

· Orientering fra rådmannen i tilknytning til sak 27/2022 Barnehageplasser – 
Risøyhamn barnehage 

· Orientering om Andøy kommunes årsberetning og regnskap 2021 v/rådmannen 
· Orientering om Andøy Space og masterplan v/rådmannen 
· Orientering om oppfølgingsordning i skolene i Andøy v/skolefaglig rådgiver 
· Orientering fra adm.dir. i Andøy Energi Holding AS om pågående 

samarbeidsavtaler med selskapet 
·  

Ordføreren foreslo at sak 32/2022 Spørsmål og interpellasjoner ble behandlet som første sak 
etter sak 22/2022 Godkjenning av saksliste. 
 
Ordføreren informerte om at det i løpet av kommunestyremøtet ville bli avholdt møte i 
valgnemnda for å gjøre innstilling i sak 31/022 Valg til representanter for K-sekretariatet 
2022-2033. 
 
Ordføreren informerte om at det i løpet av kommunestyremøtet ville bli avholdt møte i 
formannskapet for å gjøre innstilling i sak 033/2022 Bosetting av flyktninger – svar på 
anmodning fra IMDI. 
 
Matz Abrahamsen (H) – varslet spørsmål om 17-mai feiring 
Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) -  varslet spørsmål om Fylkesvei 82 
Halvar Rønneberg (uten partitilknytning)  - varslet spørsmål angående Andenes Idretts- og 
svømmehall 
Kjell-Are Johansen (AP) -  varslet spørsmål om status for avhending av arealer ved Andøya 
flystasjon 
Kjell-Are Johansen (AP)  - varslet spørsmål om habilitetsopplæring 
Kjell-Are Johansen (AP) -  varslet spørsmål om status for brannstasjon på Andenes og i 
Risøyhamn 
Kjell-Are Johansen (AP)  - varslet spørsmål om gang- og sykkelvei på Dverberg og Åse 
Lill Pettersen (SP) - varslet spørsmål om sikring av sivil drift for flyplassen på Andenes etter at 
Forsvaret har lagt ned driften 
Lill Pettersen (SP) - varslet spørsmål om ordføreren vil kontakte næringslivet for spleiselag 
for utbedring av veistrekningen Dverberg - Skogvoll 
Tone Grav (SP) -  varslet spørsmål om status Hinnøya vannverk 
Arne Robert Svendsen (MDG) - varslet spørsmål om status og fremdrift for Andøy 
Teknologipark 
Arne Robert Svendsen (MDG)-  varslet spørsmål angående saksbehandling knyttet til 
byggesøknader 
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KS- 22/2022 Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent. 

 
 
 
 
23/2022: Godkjenning av møteprotokoll 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 14.02.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 22.02.22 godkjennes som den foreligger. 

 

 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 23/2022 Vedtak: 

Møteprotokollen for møte 14.02.22 godkjennes som den foreligger. 
Møteprotokollen for møte 22.02.22 godkjennes som den foreligger. 
 
 
 
24/2022: Referatsaker 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1   Møteprotokoll for møte i eldrerådet den 07.02.22 
Nr.  2  Gjenpart av brev fra Bygdelaget for Forfjord, Fornes og Medby til Nordland Fylkeskommune,  
            dat. 07.02.22, angående endring av bussruter 
Nr.  3  Halvårsrapport, andre halvår 2021 for Andøy Frivilligsentral, AFVS 
Nr.  4  Gjenpart av uttalelse fra Bø kommune om støtte til bøndene i forbindelse med kommende  
            jordbruksforhandlinger 

 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
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Referatsak nr. 2 
Lill Pettersen (SP) stilte spørsmål om Andøy kommune har gitt tilbakemelding på forslagene. 
 
Ordføreren svarte at administrasjonen vil bli bedt om å vurdere forslagene og eventuelt 
komme med en uttalelse.  
 
Referatsak nr. 3 
Daglig leder for Andøy Frivilligsentral, Susanne Pettersen, orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Referatsak nr. 4 
Ordføreren viste til omdelt forslag til uttalelse som vil bli behandlet som ekstra sak nr. 
34/2022. 
 
 
 
KS- 24/2022 Vedtak: 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) ble innvilget permisjon og fratrådte. John Helmersen 
(SV)) tiltrådte. 
 
Rune Stave (SP) tiltrådte. 
 
22 representanter var til stede. 
 
25/2022: Handlingsplan Samskap 2022 
 
Forslag til vedtak: 
 
Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap. 
 
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som  
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: 

 

«Andøy kommunestyre ber rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av 
omstillingsperioden». 

 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av utviklingsarbeidet 
etter omstillingsperiodens slutt, og ber derfor om at rådmannen vurderer muligheten for å etablere 
samarbeid med Nordland Fylkeskommune om et «vekstprogram for Andøy».  
 
Andøy kommunestyre ønsker at avslutningsfasen av Samskap igangsettes så raskt som mulig.  
 
Det må, senest i løpet av våren 2023, bli framlagt en sak til kommunestyrets behandling med en 
tydelig anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas etter 
omstillingsperiodens slutt.  
 
 



Side 8 av 25 

 

Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Styreleder Samskap Jonni H. Solsvik orienterte om planen og svarte på spørsmål. 
 
Lill Pettersen (SP) la frem følgende endringsforslag på vegne av SP og H: 
Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap.  
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som 
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: «Andøy kommunestyre ber 
rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av omstillingsperioden».  
 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av utviklingsarbeidet 
etter omstillingsperiodens slutt.   
 
I samarbeid med Nordland fylkeskommune bør det i den forbindelsen etableres et eget 
«vekstprogram for Andøy» 
 
Andøy kommunestyre ønsker at prosessen i forhold til avslutningsfasen av Samskap må igangsettes 
umiddelbart. 
 
Det må, senest medio oktober 2022, bli framlagt en sak til politisk behandling med en tydelig 
anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas og finansieres 
etter omstillingsperiodens slutt. 
 
Det forutsettes at det etableres en tett dialog med formannskapet i prosessen fram mot en 
anbefaling.  
 
 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for forslaget fremlagt av Lill Pettersen (SP) på vegne 
av SP og H: 
 
 
FS- 30/2022 Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap.  
 
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som 
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: «Andøy kommunestyre ber 
rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av omstillingsperioden».  
 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av 
utviklingsarbeidet etter omstillingsperiodens slutt.   
 
I samarbeid med Nordland fylkeskommune bør det i den forbindelsen etableres et eget 
«vekstprogram for Andøy» 
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Andøy kommunestyre ønsker at prosessen i forhold til avslutningsfasen av Samskap må 
igangsettes umiddelbart. 
 
Det må, senest medio oktober 2022, bli framlagt en sak til politisk behandling med en tydelig 
anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas og 
finansieres etter omstillingsperiodens slutt. 
 
Det forutsettes at det etableres en tett dialog med formannskapet i prosessen fram mot en 
anbefaling.  
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 

Styreleder Samskap Jonni H. Solsvik og programleder Samskap Brita Erlandsen orienterte og 
svarte på spørsmål.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 25/2022 Vedtak: 

 
Kommunestyret godkjenner styrets forslag til handlingsplan 2022 for Samskap.  
 
Delen av vedtaket fra kommunestyrets behandling av handlingsplan for Samskap 2021 som 
omhandler forlengelse av omstillingsperioden oppheves.  
 
Konkret oppheves følgende del av vedtaket i sak 51/2021: «Andøy kommunestyre ber 
rådmannen/adm. utrede sak om forlengelse av omstillingsperioden».  
 
Andøy kommunestyre ønsker nå et tydelig fokus på og arbeid med videreføring av 
utviklingsarbeidet etter omstillingsperiodens slutt.   
 
I samarbeid med Nordland fylkeskommune bør det i den forbindelsen etableres et eget 
«vekstprogram for Andøy» 
 
Andøy kommunestyre ønsker at prosessen i forhold til avslutningsfasen av Samskap må 
igangsettes umiddelbart. 
 
Det må, senest medio oktober 2022, bli framlagt en sak til politisk behandling med en tydelig 
anbefaling fra Rådmannen om hvordan nærings- og utviklingsarbeidet skal ivaretas og 
finansieres etter omstillingsperiodens slutt. 
 
Det forutsettes at det etableres en tett dialog med formannskapet i prosessen fram mot en 
anbefaling.  
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Rådmann Andreas Jordell orienterte om Andøy kommunes årsberetning og regnskap  
2021 og svarte på spørsmål. 
 
 
26/2022: Den humanitære krisen i Ukraina - bosetting av flyktninger i Andøy kommune 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre vedtar følgende uttalelse som oversendes Arbeids- og sosialdepartementet: 
 
 
Andøy kommune er beredt til å ta imot flyktninger fra Ukraina allerede nå. Andøy kommune ble 
anmodet om å bosette 17 flyktninger i 2022, og kommunen har fattet vedtak i tråd med 
anmodningen. Samtidig har kommunen vedtatt at vi har kapasitet til å bosette inntil 25 flyktninger 
dersom behovet skulle øke inneværende år. Vi har ikke bosatt flyktninger til nå i 2022, og har derfor 
kapasitet til å ta i mot flyktninger allerede nå. 
 
Krigen i Ukraina har ført til en stadig økende strøm av flyktninger fra landet, og den humanitære 
situasjonen ser ut til å forverres dag for dag. I en slik situasjon vil Andøy kommune være klar på at 
Norge og norske kommuner må stille opp for å ta i mot mennesker på flukt. 
 
Andøy kommune ønsker derfor å sende et tydelig signal om at vi er klare til å gjøre nødvendig innsats 
for å utvide kapasiteten, slik at vi kan i mot flere flyktninger dersom vi blir bedt om det. 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
  
Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) la frem følgende tilleggsforslag til andre avsnitt siste setning: 
...,både fra Ukraina og andre land med mennesker som har behov for beskyttelse. 
 

Tone Grav (SP) viste til at det ordet «ta» manglet i siste setning i siste avsnitt og foreslo at 
dette rettes opp slik: 
 
…, slik at vi kan ta i mot flere flyktninger dersom vi blir bedt om det. 
 
Rådmannen samtykket til rettingen.  
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag. 
Innstilling til kommunestyret for tilleggsforslaget fremlagt av Lill Inger T.  Berg-Olsen (SV) 
som fikk 5 stemmer for og 1 stemme mot (H). 
 
 
 
FS- 31/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre vedtar følgende uttalelse som oversendes Arbeids- og 
sosialdepartementet: 
 
Andøy kommune er beredt til å ta imot flyktninger fra Ukraina allerede nå. Andøy kommune 
ble anmodet om å bosette 17 flyktninger i 2022, og kommunen har fattet vedtak i tråd med 
anmodningen. Samtidig har kommunen vedtatt at vi har kapasitet til å bosette inntil 25 
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flyktninger dersom behovet skulle øke inneværende år. Vi har ikke bosatt flyktninger til nå i 
2022, og har derfor kapasitet til å ta i mot flyktninger allerede nå. 
 
Krigen i Ukraina har ført til en stadig økende strøm av flyktninger fra landet, og den 
humanitære situasjonen ser ut til å forverres dag for dag. I en slik situasjon vil Andøy 
kommune være klar på at Norge og norske kommuner må stille opp for å ta i mot mennesker 
på flukt, både fra Ukraina og andre land med mennesker som har behov for beskyttelse. 
 
Andøy kommune ønsker derfor å sende et tydelig signal om at vi er klare til å gjøre 
nødvendig innsats for å utvide kapasiteten, slik at vi kan i mot flere flyktninger dersom vi blir 
bedt om det. 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Saken utgår og erstattes av sak 33/2022 Bosetting av flyktninger - svar på anmodning fra 
IMDI. 
 
KS- 26/2022 Vedtak: 
 
 
 
 
27/2022: BARNEHAGEPLASSER - RISØYHAMN BARNEHAGE 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. For å imøtekomme behovet for flere barnehageplasser i Risøyhamn barnehage til 
barnehageåret 2022/23 gjennomføres bygningsmessige tiltak slik at deler av SFO bygget 
gjøres om til barnehagelokaler.  

 
2. Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 millioner kroner, og finansieres via omdisponering fra 
følgende investeringsprosjekter: 

 

Prosjektnr Tittel Sum 

184223 Ladestasjoner for ladbare biler  591 950,- 

144179 Asfaltering 1 408 050,- 

  2 000 000,- 

 
 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
  
Tommy Søberg (AP) la frem følgende endringsforslag på vegne av AP og SV: 
Andøy kommune inngår en leieavtale med gamle Åse barnehage som har en mulig kapasitet på 18 
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plasser, dette som et midlertidig tiltak. 
 
Andøy kommune opp bemanner Skolestua barnehage på Dverberg og tar i bruk ubrukt 
avdeling/kapasitet, denne er pr. nå på ca. 10 plasser, dette som et midlertidig tiltak. Til sammen så 
gir dette mulighet for 28 plasser mer enn i dag. 
 
Samtidig startes utredning, planlegging av 1 ny stor barnehage på sør som skal erstatte de enhetene 
som er i drift i dag.  
 
 

Votering: 
Innstilling til kommunestyret for rådmannens forslag som fikk 4 stemmer, mot 3 stemmer 
(AP, SV og H) for forslaget fremlagt av Tommy Søberg (AP) på vegne av AP og SV. 
 
FS- 33/2022 Vedtak: 

1. For å imøtekomme behovet for flere barnehageplasser i Risøyhamn barnehage til 
barnehageåret 2022/23 gjennomføres bygningsmessige tiltak slik at deler av SFO 
bygget gjøres om til barnehagelokaler.  

 
2. Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 millioner kroner, og finansieres via  
    omdisponering fra følgende investeringsprosjekter: 

 

Prosjektnr Tittel Sum 

184223 Ladestasjoner for ladbare biler  591 950,- 

144179 Asfaltering 1 408 050,- 

  2 000 000,- 

 
Knut A. Nordmo (SP), Lill Pettersen (SP), Tone Grav (SP), Rune Stave (SP) og Matz 
Abrahamsen (H) tok forbehold frem til behandlingen i kommunestyret. 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmann Andreas Jordell informerte om saken. 
 
  
Kjell-Are Johansen (AP) la frem følgende endringsforslag på vegn av AP og SV: 
Andøy kommune inngår en leieavtale med gamle Åse barnehage som har en mulig kapasitet på 18 
plasser, dette som et midlertidig tiltak. 
 
Andøy kommune opp bemanner Skolestua barnehage på Dverberg og tar i bruk ubrukt 
avdeling/kapasitet, denne er pr. nå på ca. 10 plasser, dette som et midlertidig tiltak. Til sammen så 
gir dette mulighet for 28 plasser mer enn i dag. 
 
Samtidig startes utredning, planlegging av 1 ny stor barnehage på sør som skal erstatte de enhetene 
som er i drift i dag.  
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Arne Robert Svendsen (MDG) la frem følgende endringsforslag til punkt 2: 
Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 mil NOK og finansieres over kommunens disposisjonsfond. 
 
  
Torfinn Bø (SP) la frem følgende tilleggsforslag på vegne av SP: 
Nytt punkt 3  
Kommunestyret ber om tilbakemelding på tidsaspekt/kostnad ved å utvide antall plasser ved 
Skolestua barnehage, ved økt behov. 
Nytt punkt 4 
Kommunestyret ønsker å styrke bemanningen i de kommunale barnehagene med fast vikarstilling. 
Kommunestyret ber om tilbakemelding om organisering/kostand ved en slik ordning. 
 

Votering: 
 
Punkt 1 
Formannskapets innstilling vedtatt med 17 stemmer for (SP, Bjørn Roger Steen (AP) og 
Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) ), mot 5 stemmer (H, SV, Kjell-Are Johansen (AP) og 
Birgit Karlsen Eira (AP)) for forslaget fremlagt av Kjell-Are Johansen (AP) på vegne av AP og 
SV. 
 
Punkt 2 
Forslaget fremlagt av Arne Robert Svendsen (MDG) enstemmig vedtatt. 
 
Punkt 3 
Forslaget fremlagt av Torfinn Bø (SP) på vegne av SP enstemmig vedtatt. 
 
Punkt 4 
Forslaget fremlagt av Torfinn Bø (SP) på vegne av SP enstemmig vedtatt. 
 
 
 
KS- 27/2022 Vedtak: 

1.  
For å imøtekomme behovet for flere barnehageplasser i Risøyhamn barnehage til 
barnehageåret 2022/23 gjennomføres bygningsmessige tiltak slik at deler av SFO bygget 
gjøres om til barnehagelokaler.  
2. 
Tiltaket er kostnadsberegnet til 2 mil NOK og finansieres over kommunens disposisjonsfond. 
3. 
Kommunestyret ber om tilbakemelding på tidsaspekt/kostnad ved å utvide antall plasser ved 
Skolestua barnehage, ved økt behov. 
4. 
Kommunestyret ønsker å styrke bemanningen i de kommunale barnehagene med fast 
vikarstilling. Kommunestyret ber om tilbakemelding om organisering/kostand ved en slik 
ordning. 
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28/2022: Valg av navn nye ABBS 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune v/enhet for pleie og omsorg utlyser en navnekonkurranse for det nye sykehjemmet 
på Åse. Det etableres en jury bestående av representanter blant ansatte og pårørende. 
Det legges opp til en endelig politisk behandling av navneforslag i formannskapet 25.04.22 og 
kommunestyret 09.05.22 
 
 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 34/2022 Vedtak: 

Andøy kommune v/enhet for pleie og omsorg utlyser en navnekonkurranse for det nye 
sykehjemmet på Åse. Det etableres en jury bestående av representanter blant ansatte og 
pårørende. 
Det legges opp til en endelig politisk behandling av navneforslag i formannskapet 25.04.22 
og kommunestyret 09.05.22 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 28/2022 Vedtak: 

Andøy kommune v/enhet for pleie og omsorg utlyser en navnekonkurranse for det nye 
sykehjemmet på Åse. Det etableres en jury bestående av representanter blant ansatte og 
pårørende. 
Det legges opp til en endelig politisk behandling av navneforslag i formannskapet 25.04.22 
og kommunestyret 09.05.22 
 
 
 
 
29/2022: FASTSETTELSE AV PLANPROGRAM FOR KOMMUNEPLANENS AREALDEL 
2023-2034, ANDØY KOMMUNE. 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret fastsetter «Planprogram for kommuneplanens arealdel 2023-2034», med plan-ID 
1871-202103, som grunnlag for videre planlegging. 
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2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1, 11-12 og 11-13. 

 
 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Tone Grav (SP) stilte spørsmål om tidslinjen i fremdriftsplanen er korrekt. 
Teknisk sjef svarte at det her har oppstått en feil. Saken vil bli undersøkt og rettet opp før 
behandlingen i kommunestyret. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 35/2022 Vedtak: 

1. Kommunestyret fastsetter «Planprogram for kommuneplanens arealdel 2023-
2034», med plan-ID 1871-202103, som grunnlag for videre planlegging. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1, 11-12 og 11-13. 

 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 29/2022 Vedtak: 

1. Kommunestyret fastsetter «Planprogram for kommuneplanens arealdel 2023-
2034», med plan-ID 1871-202103, som grunnlag for videre planlegging. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §§ 4-1, 11-12 og 11-13. 

 
 
 
30/2022: Andøy flerbrukshall - Søknad om lånegaranti 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy flerbrukshall AS 
(søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til utbedring av taket på hallen, 
samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med tillegg av 10 % 
av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og kostnader. 
Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 14 468 000 kroner, som reduseres i takt 
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med nedbetalingen på lånet. Forutsatt en rentefot på 2% utgjør dette renter og 
omkostninger på om lag 33 000 kr pr måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra tidspunktet for utbetaling av lånebeløp fra KBN og opphører 
når lånet er nedbetalt, senest 30 år etter utbetaling. 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og garantien er 
ikke gyldig uten slik godkjenning.  

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall AS. 
Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers manglende etablering 
av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og spillemidler som 
mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved kausjonerer for. Dersom 
Andøy flerbrukshall AS ikke benytter momskompensasjon og spillemidler til nedbetaling av 
lånet som forutsatt vil det ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen ovenfor 
långiver. 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall oppheves. 
Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen 
ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at Andøy 
kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av rådmannen. Låntagers 
manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen 
ovenfor långiver. 

9. Rådmannen gis fullmakt til å avtale en økning i garantien, begrenset oppad til 10% av 
vedtatte garantibeløp. 
 

 
 
Formannskapet 14.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Rådmann Andreas Jordell orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
 
FS- 36/2022 Vedtak: 

1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy 
flerbrukshall AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til 
utbedring av taket på hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med tillegg av 
10 % av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter 
og kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for er 14 468 000 
kroner, som reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. Forutsatt en rentefot på 
2% utgjør dette renter og omkostninger på om lag 33 000 kr pr måned, eller 396 
000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra tidspunktet for utbetaling av lånebeløp fra KBN og 
opphører når lånet er nedbetalt, senest 30 år etter utbetaling. 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, og 
garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy flerbrukshall AS. 
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Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. Låntakers manglende 
etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen 
ovenfor långiver. 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og 
spillemidler som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved 
kausjonerer for. Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter momskompensasjon 
og spillemidler til nedbetaling av lånet som forutsatt vil det ikke ha betydning for 
gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 

7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall 
oppheves. Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for gyldigheten 
av denne kausjonen ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at Andøy 
kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av rådmannen. 
Låntagers manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

9. Rådmannen gis fullmakt til å avtale en økning i garantien, begrenset oppad til 10% 
av vedtatte garantibeløp. 

 
Tommy Søberg (AP), Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) og Tone Grav (SP) tok forbehold frem 
til behandlingen i kommunestyret. 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 
 

Rådmannen informerte og la frem nytt forslag til vedtak: 
1. Andøy kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Andøy 

flerbrukshall AS (søker) tar opp i Den norske stats kommunalbank (KBN) til 
utbedring av taket på hallen, samt refinansiering av eksisterende lån. 

2. Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 13 153 000 kroner, med 
tillegg av 10 % av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle 
påløpte renter og kostnader. Det maksimale beløpet som det kausjoneres for 
er 14 468 000 kroner, som reduseres i takt med nedbetalingen på lånet. 
Forutsatt en rentefot på 2% utgjør dette renter og omkostninger på om lag 33 
000 kr pr måned, eller 396 000 kr pr år. 

3. Kausjonsansvaret gjelder fra april 2022 og opphører april 2050, med tillegg av 
2 år. 

4. Garantien skal godkjennes av statsforvalteren etter kommuneloven §14-19, 
og garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  

5. Andøy kommune skal som sikkerhet for kausjonen ha pant i Andøy 
flerbrukshall AS. Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet. 
Låntakers manglende etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

6. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS benytter momskompensasjon og 
spillemidler som mottas, til nedbetaling av lånet som Andøy kommune herved 
kausjonerer for. Dersom Andøy flerbrukshall AS ikke benytter 
momskompensasjon og spillemidler til nedbetaling av lånet som forutsatt vil 
det ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 
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7. Det forutsettes at tidligere kommunale garantier gitt til Andøy flerbrukshall 
oppheves. Manglende sletting av slik garanti vil ikke ha betydning for 
gyldigheten av denne kausjonen ovenfor långiver. 

8. Det forutsettes at Andøy flerbrukshall AS gjør endring i sine vedtekter slik at 
Andøy kommune får ett medlem i styret i garantiperioden, utpekt av 
rådmannen. Låntagers manglende endring av sine vedtekter vil ikke ha 
betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor långiver. 

9.  
 

Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) la frem følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes. Det innkalles til ekstraordinært møte i kommunestyret innen 2 uker. 
 

Votering: 
Utsettelsesforslaget fremlagt av Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) enstemmig 
vedtatt. 
 
KS- 30/2022 Vedtak: 

Saken utsettes. Det innkalles til ekstraordinært møte i kommunestyret innen 2 uker. 
 
 
 
31/2022: VALG TIL REPRESENTANTSKAPET FOR K-SEKRETARIATET 2022-2023 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommunestyre velger følgende representant med personlig vararepresentant til 
representantskapet for K-Sekretariatet IKS for perioden 2022 - 2023 
 
 
Representant:                                                  Personlig vararepresentant: 
 
------------------------------                              ------------------------------- 
 
 
Valgnemnda 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret 
 
VN- 01/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre velger følgende representant med personlig vararepresentant til 
representantskapet for K-Sekretariatet IKS for perioden 2022 - 2023 
 
 
Representant:                                Personlig vararepresentant: 
Torfinn Bø        Malin Torset Abrahamsen   
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Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 31/2022 Vedtak: 

Andøy kommunestyre velger følgende representant med personlig vararepresentant til 
representantskapet for K-Sekretariatet IKS for perioden 2022 - 2023: 
 
 
Representant:       Personlig vararepresentant: 
Torfinn Bø              Malin Torset Abrahamsen       
 
 
 
 
 
32/2022: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående gjennomføring av vedtak om forebyggende arbeid. 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø (SP) angående bosetting av flyktninger. 
 
Interpellasjon fra Matz Abrahamsen (H) angående prosess tilknyttet utviklingsfond for Andøy 
kommune. 
 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Torfinn Bø stilte følgende spørsmål: 
I budsjettbehandlingen for 2022 i desember 2021, la posisjonen fram et budsjettforslag der 
vi innen trange økonomiske rammer ønsket å prioritere forebyggende arbeid. Det ønskes 
tilbakemelding på hvordan vedtakene er gjennomført knyttet til: 
 

· Fra hvilken dato ble innfasing av vedtak knyttet til barnetrygd gjort? 
· Hvilke konkrete tiltak er gjort knyttet til vedtak om satsing på  
             dysleksi/lesevansker i grunnskolen? 
· I vedtak knyttet til å beholde fysioterapihjemmel for å styrke forebygging, ble 
             det meldt at det var bevilget for lite til dette formålet. Det ble muntlig bedt  
             om at administrasjon måtte melde tilbake om hva som trengtes ut over  
              bevilget beløp for å videreføre hjemmelen. Hva er status her? 
· I planperioden ble det hvert år bevilget 300 000 kr til tiltak barn/unge. Hvilke  
            tiltak er dette brukt til? 
· Det ble bevilget 150 000 kr til oppstart for å se på mulighet for et  
             «Fontenehus». Hva er status her? 
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Rådmannen svarte: 
I budsjettbehandlingen for 2022 i desember 2021, la posisjonen fram et budsjettforslag der vi 
innen trange økonomiske rammer ønsket å prioritere forebyggende arbeid. Det ønskes 
tilbakemelding på hvordan vedtakene er gjennomført knyttet til: 
 
Fra hvilken dato ble innfasing av vedtak knyttet til barnetrygd gjort? 
Vedtak knyttet til barnetrygd ble innfaset fra 010122. 
 
Hvilke konkrete tiltak er gjort knyttet til vedtak om satsing på dysleksi/lesevansker i 
grunnskolen? 
Inneværende skoleår er blant annet testkompetanse flyttet fra PP-Tjenesten og inn til 
skolene, nærmere barna. Dette gjelder følgende testkompetanse: 

· Språk 6-16, 5-6  
· SOL (strukturert observasjon av lesing 
· Literate  
· Logos 

 
Det er kjøpt inn faglitteratur om emnet som benyttes av personalet, eksempelvis 
Dysleksihåndboka for lærere, og PPT har holdt kurs for både assistenter og lærere. Det har 
vært gjennomført webinarer med fokus på avdekking av dysleksi og bruk av digitale 
hjelpemiddel i klasserom. Det er kjøpt inn skannemus/penn (kompensatoriske verktøy) som 
er delvis begynt tatt i bruk. Det er viktig at personalet er trygge på bruken før de brukes i 
opplæring. 
 
Skolene har også jobbet med å få på plass nye kartleggingsplaner for å sikre bedre oversikt 
over elevens utvikling, inkludert leseutvikling. Det er også utarbeidet samleskjemaer for 
kartlegginger og prosedyrer for hva som skjer når man mistenker eller avdekker elever med 
spesifikke språkvansker/dysleksi. Dette for å sikre at man avdekker elevene med disse 
vanskene tidlig og får satt inn gode tiltak tidlig. Vi har dessverre hatt eksempler på at dysleksi 
/ lese og skrivevansker ikke blir oppdaget hos elever før i ungdomstrinnet. Det er alt for sent, 
og nye rutiner og prosedyrer skal sikre at man oppdager tidlig. 
 
Det jobbes også med nye fagplaner, hvor bruk av lese- og skrivestøttende teknologi er 
planfestet. 
 
Skolene er med andre ord godt i gang med prosessen for å bli godkjent som dysleksivennlige 
skoler, og bruk av planleggingsdager i tiden framover er satt av til å heve kompetansen på 
området. Blant annet har man gjort henvendelse til forfatter av Dysleksihåndboka for lærere, 
Åsne Midtbø Aas om kurs/foredrag på planleggingsdager for ansatte i skolene. 
 
Skolene har ikke fått bestilt flere datamaskiner, da man avventer ny innkjøpsavtale. 
 
I vedtak knyttet til å beholde fysioterapihjemmel for å styrke forebygging, ble det meldt at 
det var bevilget for lite til dette formålet. Det ble muntlig bedt om at administrasjon måtte 
melde tilbake om hva som trengtes ut over bevilget beløp for å videreføre hjemmelen. Hva er 
status her? 
 
I planperioden ble det hvert år bevilget 300 000 kr til tiltak barn/unge. Hvilke tiltak er dette 
brukt til? 
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Det er per dags dato ikke igangsatt noen tiltak med disse midlene. Med avdelingsleder for 
kultur i permisjon har ikke den tverrfaglige dialogen om hvordan midlene kan brukes vært 
gjennomført. (ref: Kommunestyret ber administrasjonen utarbeide sammen med de som 
jobber for og med barn og unge, og komme tilbake til politisk nivå hvordan pengene kan 
brukes til det beste for barn og unge i kommunen). Dette gjennomføres når kulturavdelingen 
er bemannet igjen. 
  
Avdeling for kultur jobber nå med en ungdomskonferanse hvor hensikten, blant annet, er å 
få en dialog om ungdommers ønsker til bruk av midlene. Administrasjonen mener at en 
forankring i denne målgruppen er viktig for å treffe bedre med tiltakene. Derfor ønsker vi å 
komme tilbake med forslag til hvordan pengene kan brukes til det beste for barn og unge i 
kommunen etter over sommeren når innspillene fra konferansen er behandlet. 
 
Det ble bevilget 150 000 kr til oppstart for å se på mulighet for et «Fontenehus». Hva er 
status her? 
 
Leder NAV har hatt et møte med leder for Fontenehus Norge, og et felles møte med 
Fontenehus Norge, leder for Fontenehus i Harstad, Tone Nergaard fra enhet for psykisk 
helse og avhengighet. 
 
I tillegg har det vært dialog med styreleder i nyoppstartet Fontenehus på Senja. 
 
Konseptet Fontenehus er et fantastisk prosjekt, men for at bruk og nytteverdi skal kunne 
utnyttes er vår kommune veldig liten. Et alternativ er å tenke hele Vesterålen, men vi tror at 
potensielle brukere ikke vil benytte et tiltak som ligger 10 mil unna. Det er så vidt jeg kjenner 
til ikke diskutert oppstart av Fontenehus i Sortland. 
 
Med bakgrunn i det vi kjenner til av brukere i NAV og de som får oppfølging av enhet for 
psykisk helse mener vi at det er andre tiltak som vil være mer nyttig enn å etablere 
Fontenehus i Andøy. 
Fontenehus Norge skal gi oss en ny tilbakemelding på hvordan de ser på en slik etablering, 
men de har i møter sagt at vi bør tenke større enn Andøy om dette skal realiseres. 
 
 
Ved en inkurie har svar på spørsmålet angående fysioterapihjemmel falt ut. Rådmannen vil 
komme tilbake med svar på dette spørsmålet. 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø angående bosetting av flytninger utgår da dette besvares i sin helhet 
i egen sak. 
 
Matz Abrahamsen (H) la frem følgende interpellasjon: 
I forbindelse med Kommunal- og distriktsminister Bjørn Arild Gram sitt besøk i Andøy 
28.1.22 ble det vist til at KDD sammen med Nordland fylkeskommune og Andøy kommune 
m.fl. ville igangsette en prosess for å avklare handlingsrommet for framtidig anvendelse av 
utviklingsfondet for Andøy. 
 
Det må antas at denne prosessen nå er godt i gang. 
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Derfor bes det om at ordføreren redegjør for status i prosessen og når et resultat kan 
forventes slik at fondet kan anvendes. 
 
I forbindelse med redegjørelsen er det viktig at ordføreren også informerer om hvilke innspill 
eller ønsker for anvendelse av utviklingsfondet, Andøy kommune har spilt inn til prosessen i 
regi av KDD. 
 
Ordføreren svarte: 
 
Status er at det foregår en prosess, i regi av KDD, for å få utarbeidet et regelverk. Prosessen 
foregår på administrativt nivå, og deltagere fra kommunen er rådmann og programleder 
Samskap. I tillegg deltar Forsvar, Næring, fylkeskommune og Innovasjon Norge.  
 
Administrasjonens inngang til prosessen er å skaffe kommunen maksimalt handlingsrom, jfr. 
«menyen».  
 
· Næringsfond 
· Investering i kommunal infrastruktur 
· Investering i kommunal bygningsmasse 
· Egenandel i privat infrastruktur, eksempelvis bredbåndsutbygging 
· Opprettelse av investeringsselskap, som i sin tur kan utstede lån eller skyte inn egenkapital 
    - med eller uten private investorer som deleier i investeringsselskapet 
· Opprettelse av eiendomsselskap for å utvikle areal, eksempelvis Andøy havn, Andøy  
   flyplass, områder i 
   tilknytning til Andøya Space (eksempelvis innovasjonspark) - med eller uten etablering av  
   bygningsmasse  
- med eller uten private investorer som deleier i eiendomsselskapet 
- bruk av fondet inn i ulike stønadslånsmodeller slik som man gjør på landbruk og fiskeri i  
  dag 
 

Prosessen er planlagt avsluttet i andre kvartal.  

 
Kjell-Are Johansen (AP) og Matz Abrahamsen (H) ønsker at politisk nivå blir mer involvert 
angående utarbeidelse av regelverk for fondet. 
 
Ordføreren svarte at det ville bli gitt orientering om status, drøfting og innspill i neste møte i 
formannskapet. 
 
 
 
 
33/2022: Bosetting av flyktninger - svar på ny anmodning fra IMDI 
 

1. Forslag til vedtak: 
Andøy kommune vedtar å bosette 85 flyktninger i 2022 jamfør anmodning fra IMDI.  
 

2. Det legges til grunn følgende økning i kommunens inntekter som innarbeides i budsjett 2022:  

  Økning jamfør vedtatt budsjett for 
2022  

Integreringstilskudd  13 441 000,-  

Norsktilskudd  1 432 000,-  

  14 73 000,-   
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3. Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet på ansvar, konto og funksjon.  

 
 
 
Formannskapet 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen orienterte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 42/2022 Vedtak: 

1. Forslag til vedtak: 
Andøy kommune vedtar å bosette 85 flyktninger i 2022 jamfør anmodning fra 
IMDI.  

  
2. Det legges til grunn følgende økning i kommunens inntekter som innarbeides i 
budsjett 2022:  

  Økning jamfør vedtatt budsjett for 
2022  

Integreringstilskudd  13 441 000,-  

Norsktilskudd  1 432 000,-  

  14 873 000,-   

  
3. Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet på ansvar, konto og funksjon.  

 
 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
 

 Skolefaglig rådgiver Sveinung Ellingsen informerte om saken og svarte på spørsmål. 
 
Jitse Buitink (SV) la på vegne av SV frem følgende endringsforslag til punkt 3: 
Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet i sin helhet på ansvar, konto og funksjon som er 
relevant for å ivareta bosatte flyktninger. 
 

 
Votering: 
Formannskapets innstilling vedtatt med 20 stemmer for mot 2 stemmer (SV) for forslaget 
fremlagt av Jitse Buitink (SV) på vegne av SV. 
 
KS- 33/2022 Vedtak: 

1. Forslag til vedtak: 
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Andøy kommune vedtar å bosette 85 flyktninger i 2022 jamfør anmodning fra 
IMDI.  

  
2. Det legges til grunn følgende økning i kommunens inntekter som innarbeides i 
budsjett 2022:  

  Økning jamfør vedtatt budsjett for 
2022  

Integreringstilskudd  13 441 000,-  

Norsktilskudd  1 432 000,-  

  14 873 000,-   

  
3.  Rådmannen får fullmakt til å fordele beløpet på ansvar, konto og funksjon.  

 
 
 
 
 
34/2022: UTTALELSE FOR FREMTIDIG MATPRODUKSJON I NORGE 
 
Forslag til vedtak: 
 

Forslag til uttalelse til jordbruksforhandlingene fra Andøy kommunestyre, fremlagt av 
ordfører Knut A. Nordmo: 
 
For at norsk landbruk og bonden skal være i stand til å levere i forhold til samfunnsoppdraget over 
hele landet må landbruket og bonden bli gitt forutsigelige rammevilkår som gir bonden reelle 
muligheter til å investere og få til en inntekt som er til å leve av over hele landet. Dette handler om 
fremtidig produksjonsfordeling, nasjonal beredskap og tilstedeværelse over hele landet. 
Det må iverksettes særlige investeringsvirkemidler som sikrer produksjonsfordeling, fornying og 
utvikling av landbruket i Vestland og Nord Norge på linje med resten av landet. 

Inntekten i landbruket må gjenspeile innsatt kapital, arbeidsmengde, kostnadsnivå, kompetanse og 
må løftes til nivå med det øvrige samfunn. 

Det må lages en forpliktende opptrappingsplan i årets jordbruksforhandlinger som sikrer bonden 
forutsigelige rammevilkår slik at et slikt inntektsnivå reelt kan nåes innen 5 år samtidig som man 
legger til grunn økt nasjonal matproduksjon med basis i norske ressurser. 

Uavhengig av dette må det i årets jordbruksforhandlinger iverksettes ekstraordinære 
kompenserende tiltak som sikrer reell kostnadskompensasjon i 2022, på enkelt bruksnivå, for økte 
priser på gjødsel, drivstoff, kraftfor og andre viktige nødvendige driftsmidler i produksjonen av mat. 

Det må også fremover i større grad vektlegges å sikre at bonden får en større og rimelig andel av 
verdiskapingen i verdikjeden for mat. 

Det må vedtas en lovfestet beredskapsordning som sikrer bonden avløsning ved sykdom, som også 
kan bidra til en stabil avløserordning som sikrer bonden ferie- og fritidsavløsning med realistiske 
tilskuddssatser, i tråd med dagens lønnsnivå i arbeidslivet for øvrig. 

Uttalelsen sendes avtalepartene, regjeringspartiene og øvrige partier på Stortinget og til partiene i 
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Nordland fylkesting. 

 
 
 
Kommunestyret 28.03.2022: 
 
Behandling: 
  
Arne Robert Svendsen (MDG) la på vegne av MDG frem forslag til følgende tilleggspunkt: 
Det må utvikles og tilbys et kompetanseløft på landbruksformer med lavere behov for 
innsatsfaktorer, som for eksempel klimasmart og økologisk landbruk. 
 

Halvar Rønneberg (uten partitilknytning) foreslo at partiene i løpet av kommunestyremøtet 
samordnet teksten i uttalelsen.  
Ordføreren ba varaordføreren avklare omforent tekst med partiene i kommunestyret. 
 
 
 
KS- 34/2022 Vedtak: 
 
 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 18.00. 
 
Følgende overføres til neste møte i kommunestyret: 
 
Orienteringer 

· Orientering om Andøy Space og masterplan v/rådmannen 
· Orientering om oppfølgingsordning i skolene i Andøy v/skolefaglig rådgiver 
· Orientering fra adm.dir. i Andøy Energi Holding AS om pågående 

samarbeidssamtaler med flere selskaper 
 

 
Sak 30/2022 – Andøy flerbrukshall – søknad om lånegaranti 
 
Sak 34/2022 – Uttalelse for fremtidig matproduksjon i Norge 
 
 
Muntlige spørsmål 
Ingen av de muntlige spørsmålene ble besvart i dette møtet. Dersom spørsmålene ønskes 
besvart i neste kommunestyremøte ba ordføreren om at de blir innsendt som skriftlige 
spørsmål innen fristen. 
 


